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Styrelsemöte 2015-12-02 

Plats: Svensksund 

 

Närvarande: Monica Helgesson, Bengt Magnusson , Sven Aronsson,  

 Inger Linderoth, Siv Hellström, Gunilla Nensén-Johansson, 

Ulla Hagdahl och Iréne Crona  

Frånvarande: Lars Andersson  

  

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Monica Helgesson hälsade alla välkomna till årets sista 

styrelsemöte och förklarade mötet öppnat. 

 

 

§ 2 Dagordning 

Utsänd dagordning fastställdes.  

 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Protokollet  godkändes och lades till handlingarna. 

 

 

§ 4 Föreningens ekonomi 

 Lars lät meddela att det ekonomiska läget är oförändrat. 

  

Medlemsantal  
Medlemsantalet idag är fortfarande dryga 400 men flera nya har anmält 

sitt intresse .  

  

  

§ 5 Inkomna skrivelser 
 

 Hyresavtal med Bygdegården 

 Monica tog upp en diskussion om nytt hyresavtal med bygdegården, som 

tidigare meddelat att vi bokat betydligt fler aktivitetstimmar i år än vad 

som fanns angivet i nuvarande avtal. 

 Styrelsen beslutade att försöka behålla nuvarande aktiviteter och inte ta ut 

extra avgift av de få, icke medlemmar, som deltar i dessa. Ett överslag på 

antal effektiva timmar gjordes och det antal man kom fram till kommer att 



tas med i budgetberäkningen och delges Bygdegården vid nästa 

förhandling, som sker efter årsmötesförhandlingarna 2016.  Föreningen 

kommer då att kunna se om det finns utrymme för höjning av hyran till 

Bygdegården utan att man behöver höja medlemsavgiften till föreningen.  

  

 

§ 6 Rapporter 

 

 Inspirationsdag 

 Siv Hellström och Iréne Crona rapporterade från distriktets 

inspirationsdag i Linköping den 20 november. En del intressanta förslag 

presenterades och möten med medlemmarna i de övriga SPF-föreningarna 

var mycket givande och inspirerande. Gästföreläsaren, professor Gösta 

Bucht, som är förbundets sakkunnige i Geriatrik höll ett mycket 

uppskattat anförande på ämnet ”En åldrande befolkning – att leva frisk 

länge”.  

  

 Bygdegården 80 år den 7 november 

 Monica meddelade att jubileumsdagens Öppet hus varit välbesökt och att 

det var många SPF-medlemmar bland besökarna. Inger Linderoth 

berättade att bridgebordet varit mycket populärt och att många visat 

intresse för den aktiviteten.  Ulla Hagdahl infogade att även 

kvällsaktiviteten med mingeltallrik och underhållning av bl.a. Lotta 

Källström varit mycket trevlig med ca 90 deltagare. 

 

  

§ 7 Resor  

  

 2016 års resor 

 Förslag på endagsresa togs upp och undersöks vidare.  

 

  

§ 8 Nya ärenden och Övrigt 

 

 Årsmötet 2016  

 Diverse praktiska detaljer inför årsmötet diskuterades och arbetsuppgifter 

fördelades. 

 

 Valberedningen 

 Monica Helgesson och Lars Andersson är kallade till valberedningen för 

en uppdatering och diskussion den 3 december. För att inte föregå 

valberedningens beslut adjungerades därför  inte Agneta Carlberg till 

dagens styrelsemöte som tidigare beslutats. 



 

  

§ 9 Avslutning och nästa möte 

Ordföranden tackade de närvarande för deltagandet och speciellt Bengt, 

Sven, Inger och Ulla som lämnar styrelsen efter årsmötet. 

 Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 3 februari 2016,  kl. 13.00 i  

Östra Husby bygdegård.  

 

 

 

 

Vid protokollet: _________________ Justerat: _______________________ 

 Iréne Crona Monica Helgesson 


